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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Az étkeztetéshez szükséges alapanyagokat mikor szerzik be helyi termelőktől,
kereskedőktől? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Herczog László

szociális és munkaügyi miniszterhe z

Tisztelt Miniszter Úr !

Hazánkban 600 ezer olyan gyermek van akik a létminimum alatt élnek és közülük 460 ezre n
olyan körülmények között élnek, hogy családjuk egy főre jutó bevétele még a
nyugdíjminimumot sem éri el . Ezek a gyerekek azok, akik nem jutnak megfelelő élelemhez
otthon ezért az iskolai étkeztetés számukra létfontosságú .
A körülményeken csak ront, hogy az önkormányzatoktól rengeteg pénzt vont el a kormány .

Ha a gyermek nem eszik rendesen, akkor nem tud koncentrálni az órán . Így véleményem
szerint kijelenthető az, hogy az éhség hosszabb távon a gyermek tanulmányi el őmenetelét
veszélyezteti . Ma az az abszurd helyzet alakult ki, hogy az étkeztetésben érdekelt vállalato k
egy része profitszerzési lehetőségként tekint a gyermekétkeztetésre . Az én állásponto m
ugyanakkor az, hogy a közétkeztetés közpénzb ől finanszírozott közfeladat, amely nem lehe t
profitorientált !

Álláspontom szerint, ha az étkeztetéshez szükséges alapanyagokat az iskolák helyi
termelőktől, kereskedőktől szereznék be, akkor sokkal olcsóbban meg lehetne oldani a
közétkeztetést .
Sőt az olyan kistelepüléseken ahol kevés a foglalkoztatott ezen elgondolás megvalósításával
még munkahelyeket is lehetne teremteni .

Ennek következtében kérdezem Miniszter Úrtól, hogy :



• Tervezi-e a minisztérium egy olyan koncepció kialakítását, ahol az étkeztetéshe z
szükséges alapanyagokat helyi termel őktől, kereskedőktő l szereznék be?

• Mennyibe kerül a gyermekétkeztetés a jelenlegi formájában ?
• Mit kíván tenni annak érdekében, hogy az étkeztetésben érdekelt vállalatok n e

profitszerzési lehetőségként tekintsenek a gyermekétkeztetésre?

Várom válaszát .

Békés, 2010. február 17 .

Erdős Norbert .
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